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Název:    13.Zasedání - Zápis 

Vytvořil: Roman Mráz Datum vytvoření: 22.10.2017  Datum verze: 22.10.2017 

Termín:  10.10.2017, 19:00h Místo: restaurace Švejk, Tyršova 105, Příbram 

 

Zápis z jednání: 

Bod Popis Hlasování Výsledek 

1 Původní znění z programu: 
a) Určení zapisovatele – Roman Mráz 
b) Schválení programu dle programu z pozvánky 

na zasedání komise 
 

Pro: 6 
Proti: 0 
Zdrželo se: 0 

 

Schváleno 

2 Původní znění z programu: 
Připravované projekty a v současnosti realizované 
stavby (příloha č. 1) 
 
Informace: 
 Rekonstrukce aquaparku - představení 

aktuálního vývoje, uvažované varianty a studie 
o V rámci komise byly navrhovány možnosti 

restaurace v rámci aquaparku a ne pouze 
občerstvení s balenými potravinami 

o Z pohledu komise je důležité zajistit 
bezpečnost v rámci nového aquaparku - 
obzvláště ostrahu proti vandalům a 
zlodějům 

Pro: 6   
Proti: 0   
Zdrželo se: 0   

 

Schváleno 

Účastníci zasedání: Roman Mráz, Květa Štefanová, Ing. Eva Kyseláková, Ing. 
Filip Ondřejek, František Sobotka, Ing. arch Miloslav 
Vorlíček 

Omluveni: Jiří Paul 

Neomluveni: Martin Bartoš, Ing. Petr Kareš 

Usnášení schopnost komise: komise je usnášení schopná 

Koordinátor komise: Ing. arch. Jaroslav Malý 

Hosté: - 
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o Rozšíření parkování před kulturním 
domem (vhodné nejen pro aquapark, ale i 
divadlo/kino) 

o Projednání aquaparku s veřejností 
proběhne 1.11.2017 od 16h 

 Inline dráha na Nováku - Fialáku a související 
zázemí - restaurace, skříňky apod. 
o Už jsme ve stavu výběru dodavatele 

 Cyklostezka Bohutín - Drkolnov 
o Stávající stav není ideální a došlo k dohodě 

mezi PB a Bohutínem že dojde k 
vybudování neasfaltové stezky 

 Realizace parkoviště  
o na Drkolnově 
o naproti III. poliklinice 

 Rekonstrukce na zimním stadionu 
o kabiny, osvětlení 
o obchod s nábytkem v prostorách ZS 

 
Usnesení: 
I. komise b e r e  n a  v ě d o m í 
Aktuální stav a informace k projektům a realizovaným 
stavbám 
 

3 Původní znění z programu: 
Různé – více prostoru pro nápady a návrhy k řešení 
 
 Členové komise by měli zájem o to být více 

zapojeni do realizace městských projektů a ne se 
k nim dostávat až expost kdy jdou do realizace 

 Pokud má město prostředky na odbahnění 
rybníků, bylo by velmi žádoucí provést 
odbahnění nádrže na Nové hospodě 

 Na Nové hospodě by bylo uvítáno hřiště se 
sportovními posilovacími prvky (pro mladé i 
starší) - velmi často touto oblastí projíždí 
spousta cyklistů a jiných sportovců, kteří by toto 
uvítali 

 Informace 



Komise města Příbram 
 Rozvoj města, zaměstnanost a terciární sféra 
 

3 

 Revitalizace křižáků v PB souvisí s velkou 
investicí i do inženýrských sítí a bude nutné 
práce etapizovat - každopádně toto je téma, na 
kterém by se mohli členové komise mohou 
podílet 

 

4 Původní znění z programu: 
Závěr 
 
Termín konání dalšího zasedání komise je dne 
29.11.2017 od 19:00h 

 Informace 

 
 
 
 
 
 
 
 
Podpis zapisovatele: 
 

 
…………………………………….. 

 
 
 
 
 
 
 
 

Podpis předsedy komise: 
 

 
…………………………………….. 

 

 


